
Technische Daten Technical data 01.05.2019

Design: Beck Design

ROLF BENZ  
620

Bitte beachten: Alle technischen Angaben basieren auf dem Zeitraum vor dem Druck, spätere Änderungen 
sind möglich. Alle Maße sind ca.-Angaben.

Please note: All technical specifications are based on the period before printing. Subsequent modifications 
are possible. All measurements are approximate.

• Bezug

• Sitz mit sichtbarem Metallgestell aus Stahlrohr, lackiert mit strukturierter Oberfläche

•  Sitz aus Polyurethanschaum, schichtweise aufgebaut und in verschiedenen Höhen und Härten aufeinander 
abgestimmt, abgedeckt mit Polyester-Vlies

• Rücken mit innen liegendem Holzgestell

• Rückenauflage aus Polyurethanschaum, abgedeckt mit Polyester-Vlies

•  Sichtbare Verbindungsbeschläge zwischen Sitz und Rücken aus Stahl, wahlweise glänzend oder matt  
verchromt

•  Fußausführungen, wahlweise: 
Fuß Metall, wahlweise: 
• Stahl Mattchrom 
• Stahl Glanzchrom

  Freischwinger Rechteckrohr Metall, wahlweise (gegen Mehrpreis): 
• Stahl Mattchrom 
• Stahl Glanzchrom

Das hochwertige Material wird nach DIN- und RAL-Richtlinien und durch Langzeittests erprobt. 
Unsere Polster-Schaumstoffe werden FCKW-FREI hergestellt.

• Cover

• Seat with visible metal frame made from steel tubing, painted with a  textured surface

•  Seat made from polyurethane foam, constructed in layers of different  thicknesses and firmnesses, matched to 
one another, and covered with polyester fleece

• Back with wooden frame inside

• Back surface made from polyurethane foam, covered in polyester fleece

• Visible connectors joining seat and back made from steel, finished in a  choice of matt or polished chrome

•  Leg versions, options: 
Leg metal, options: 
• Steel matt chrome 
• Steel high-gloss chrome

  Cantilever chair rectangular tubular metal, options (against surcharge): 
• Steel matt chrome 
• Steel high-gloss chrome

The high-grade materials used are tested in accordance with DIN and RAL directives and subject 
to long-term testing. The foam materials used in our upholstered furniture are produced free of  
fluorochlorinated hydrocarbons.

Bank, optional mit oder ohne Rücken 
Bench, optionally with or without back
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Rückengrößen für die Bank
Back sizes for bench
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Rolf Benz 620 ist eine moderne Interpretation der Sitzbank. Sie passt aufgrund ihrer sehr 

sachlichen und klaren Form zu vielen Stühlen und Tischen. Ihre massiven Seitenwangen 

sind ohne Überstand  direkt an der Sitzfläche befestigt und im Material von Sitz und 

Lehne bezogen. Als alternative Fußausführung stehen matt- oder glanzverchromte Kufen 

zur Verfügung. Die Bank ist mit oder ohne Lehne in vielen verschiedenen Größen und 

Zusammenstellungen möglich.

Rolf Benz 620 is a modern reinterpretation of the bench. Thanks to its very matter- 

of-fact clear shape, it goes well with a great many chairs and tables. Its solid side panels 

are attached flush to the seat, without sticking out, and are covered in the same material 

as the seat and backrest. Matt or high-gloss chrome runners are available as an alter-

native leg version. The bench is available with or without backrest, and in different sizes 

and combinations.  


